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Protokół Nr 21/2007
z  posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska

Rady Miasta Krakowa
odbytego 22 października  2007 r.

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa

W posiedzeniu, któremu przewodniczył  Grzegorz Stawowy -  Przewodniczący
Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  udział wzięli członkowie Komisji
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1, Kazimierz Bujakowski  – Zastępca Prezydenta
Miasta Krakowa, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego,
Marta Witkowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta, Stanisława Górska – Dyrektor
Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jerzy Zbiegień – Miejski Konserwator Zabytków oraz
inni zaproszeni goście. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Komisji o godz.15.30 po stwierdzeniu quorum, otworzył posiedzenie
Komisji witając członków Komisji oraz gości.
Komisja przez aklamację przyjęła następujący porządek posiedzenia:
1.Informacja Prezydenta Miasta na temat inwestycji  przy Strzelnicy na Woli Justowskiej.
2.Informacja Prezydenta Miasta na temat sytuacji w procedowanym planie miejscowym
„Tonie – Park Rzeczny”.
3.Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)procedury uchwalania budżetu, szczegółowości projektu uchwały budżetowej, rodzaju
  i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu
 (druk nr358),
b)odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
Trasy Nowohuckiej jako inwestycji celu publicznego (druk nr 368),
c)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania   przestrzennego obszaru „Ruczaj-
  Zaborze” (druk nr 355),
d)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie
ulic Skotnicka - Działowskiego w Krakowie (druk nr 361).
4.Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
   „Ruszcza”.
5. Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.
6. Oświadczenia i komunikaty.

Porządek posiedzenia rozpoczęto od punktu 2.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta na temat sytuacji w procedowanym planie miejscowym „Tonie
– Park Rzeczny”.

Informację na temat sytuacji w procedowanym planie miejscowym „Tonie – Park Rzeczny”
przedstawił Kazimierz Bujakowski – Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa.
W dyskusji udział wzięli: Franciszek Pulit – autor opracowania ekologicznego do planu,
Grzegorz Stawowy, Stefan Figiel – Przewodniczący Komitetu Protestacyjnego,
Barbara Mirek-Mikuła, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.
Grzegorz Stawowy zaproponował skierować wniosek do Prezydenta Miasta o wstrzymanie
prac planistycznych  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tonie –
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Park Rzeczny” do czasu uchwalenia nowego Studium Uwarunkowań Zagospodarowania
Przestrzennego Miasta Krakowa.
W głosowaniu 10 głosami za (jednogłośnie) wniosek został przyjęty
(Wniosek Nr20 /07 z 22 października 2007r.)

Ad.1
Informacja Prezydenta Miasta na temat inwestycji  przy Strzelnicy na Woli Justowskiej.

Informację na temat inwestycji  przy Strzelnicy na Woli Justowskiej przedstawił Kazimierz
Bujakowski – Zastępca Prezydenta Miasta.
W dyskusji udział wzięli: Tomasz Bobrowski, Stanisława Górska – Dyrektor Wydziału
Architektury i Urbanistyki, Jan Janczykowski – Wojewódzki Konserwator Zabytków, Jerzy
Zbiegień – Miejski Konserwator Zabytków, Marta Witkowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu
Miasta, Kajetan d`Obyrn, Grzegorz Stawowy, Andrzej Hawranek – Przewodniczący Rady
Dzielnicy VII, Leszek Gurba – przedstawiciel inwestora.

Ad.3
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:
a)procedury uchwalania budżetu, szczegółowości projektu uchwały budżetowej, rodzaju
  i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu  (druk nr
358)

Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 3 głosami za, przy 1 przeciw, 4
wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie procedury
uchwalania budżetu, szczegółowości projektu uchwały budżetowej, rodzaju
 i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu
 druk nr 358 (Opinia Nr63 /07 z 22 października 2007r.)

b)odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
Trasy Nowohuckiej jako inwestycji celu publicznego (druk nr 368),

Projekt uchwały przedstawił Kazimierz Bujakowski – Zastępca Prezydenta Miasta.
Wobec braku głosów w dyskusji Komisja w głosowaniu 8 głosami za (jednomyślnie)
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odstąpienia od sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Trasy Nowohuckiej jako
inwestycji celu publicznego -  druk nr 368 (Opinia Nr64 /07 z 22 października 2007r.)

c)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania   przestrzennego obszaru „Ruczaj-
  Zaborze” (druk nr 355),

Kajetan d`Obyrn przedstawił stanowisko Zespołu.
W dyskusji  udział wzięli : Barbara Ślipczyńska, Marta Suter, Kazimierz Bujakowski –
Zastępca Prezydenta Miasta, Barbara Mirek-Mikuła, Grażyna Fijałkowska, Grzegorz
Stawowy oraz mieszkańcy ulicy Zachodniej.
Ustalono, że Zespół Komisji dokona wizji lokalnej w terenie.

d)uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie
ulic Skotnicka - Działowskiego w Krakowie (druk nr 361).
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Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla obszaru w rejonie ulic Skotnicka - Działowskiego w Krakowie według druku  nr 361
przedstawiła Anna Staniewicz – projektant.
W dyskusji  udział wzięli: Kajetan d`Obyrn, Modest Błasiak -  przedstawiciel Spółki
Krakowskie Łąki, Magdalena Jaśkiewicz – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego.
Grzegorz Stawowy  zaproponował skierowanie projektu do zespołu Komisji i zaopiniowanie
po rozpatrzeniu przez zespół. Propozycja została przyjęta przez aklamację.

Ad.4
Zaopiniowanie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru
   „Ruszcza”.

Kajetan d`Obyrn poinformował, że zespół pozytywnie opiniuje projekt planu z uwagami:
1. należy zlikwidować większość sięgaczy – domknąć większość  lokalnych dróg,
2. na terenie MN/U1 dopuścić  przy ul. Wyciąskiej usługi związane z funkcjonowaniem

cmentarza,
3. drogę wzdłuż toru kolejowego, określoną w Studium Uwarunkowań Zagospodarowania

Przestrzennego Miasta Krakowa należy uwzględnić w trakcie sporządzania planu dla
terenów po wschodniej stronie toru kolejowego.

W dyskusji udział wzięli:
Włodzimierz Pietrus zgłosił wniosek o wykreślenie z planu spopielarni.
W głosowaniu 3 głosami za, przy 3 przeciw, 1 wstrzymującym się - wniosek nie został
przyjęty.
Jolanta Czyż - Biuro Planowania Przestrzennego poinformowała, że temat ten wymagać
będzie przeprowadzenie społecznych konsultacji, które przekonują mieszkańców do tej
inwestycji.
W obecności 7 członków Komisji – Komisja w głosowaniu 4 głosami za, przy 3 przeciw, 0
wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt planu miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru Ruszcza z uwagami jak wyżej. (Opinia Nr
65/07 z 22 października 2007r.)

Ad.5
 Sprawy bieżące, rozpatrzenie korespondencji.

Nie zgłoszono spraw bieżących.

Ad.6
 Oświadczenia i komunikaty.

Brak

   Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Komisji o godzinie
19.10 zamknął posiedzenie Komisji.

    Grzegorz Stawowy

           Przewodniczący Komisji
Protokołowała:
 B.Czepiec


